
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1451
Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af transportbetjente, siden uddannelsen
blev indført? Ministeren bedes samtidig oversende en beskrivelse af de opgaver, som
transportbetjentene indtil videre har være med til at løse, samt et overblik over, hvor
transportbetjentene gør tjeneste.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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